

---

INSTRUCTIONS  
**Form 13: ARTICLES OF DISSOLUTION**  
**BUSINESS CORPORATIONS ACT**

---

**Note:** All documents sent to the Registrar must comply with sections 2 to 8 of the *Business Corporations Regulations*. **ALL SPACES MUST BE COMPLETED WITH INFORMATION OR "N/A" IF NOT APPLICABLE.**

**Item 1** Set out the full legal name of the corporation.

**Item 2** It is not possible to dissolve an insolvent or bankrupt corporation under the provisions of the Act.

**Item 3** Check the appropriate situation under which the corporation is being dissolved.

**Item 4** Set out the full name, occupation and full postal and street address of the person who will be liable to produce the documents and records of the corporation under section 227 of the Act.

The Articles must be dated and signed by a director or officer of the corporation.

The title of the person signing the Articles must be stated.

**NOTE:** This form should not be filed at the same time as a Statement of Intent to Dissolve (Form 15).

Completed Articles are to be sent to:



REGISTRAR OF CORPORATIONS  
DEPARTMENT OF JUSTICE  
GOVERNMENT OF THE NORTHWEST  
TERRITORIES  
P.O. BOX 1320  
YELLOWKNIFE NT X1A 2L9  
Telephone: (867) 767-9304



---

INSTRUCTIONS  
**Formule 13: CLAUSES DE DISSOLUTION  
LOI SUR LES SOCIÉTÉS PAR ACTIONS**

---

**Note:** Tous les documents envoyés au registraire doivent être conformes aux articles 2 à 8 du *Règlement sur les sociétés par actions*. **VEUILLEZ REMPLIR TOUTES LES SECTION OU INSCRIRE LA MENTION « N/A » SI AUCUNE RÉPONSE NE S'APPLIQUE.**

- Rubrique 1** Donner la dénomination sociale complète de la société.
- Rubrique 2** La Loi ne permet pas de procéder à la dissolution d'une société insolvable ou en faillite.
- Rubrique 3** Cocher la case appropriée.
- Rubrique 4** Donner le nom complet, la profession ainsi que l'adresse postale et de voirie au complet de la personne qui devra produire les documents et les registres de la société en vertu de l'article 227 de la Loi.

Un administrateur ou un dirigeant de la société doit dater et signer les clauses. Le titre du signataire doit être mentionné.

**NOTE :** La présente formule ne devrait pas être déposée en même temps que la déclaration d'intention de dissolution (formule 15).

Les clauses remplies doivent être envoyées à l'adresse suivante :



**REGISTRAIRE DES SOCIÉTÉS  
MINISTÈRE DE LA JUSTICE  
GOUVERNEMENT DES TERRITOIRES  
DU NORD-OUEST  
C.P. 1320  
YELLOWKNIFE T.N.-O. X1A 2L9  
Téléphone: (867) 767-9304**

